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Protokół Nr XLVIII/22 

z XLVIII sesji Rady Miejskiej w Łobżenicy 

w dniu 28 listopada 2022 r. 

 

Sesja odbyła się w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego Gminy Łobżenica, przy  

ul. Sikorskiego 7 w Łobżenicy.  

 

Ad. 1 Sprawy organizacyjne 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja  

O godzinie 14:00 otworzył XLVIII sesję Rady Miejskiej w Łobżenicy w kadencji 2018-2023. 

Poinformował, że zgodnie z art. 20 ust. 1b ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie 

gminnym dzisiejsze obrady są transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących 

obraz i dźwięk.  

Powiedział, że w związku z powyższym ma miejsce przetwarzanie danych osobowych osób 

uczestniczących w obradach sesji, w postaci ich wizerunku, barwy głosu i innych danych 

ujawnionych przez rozmówców. Obowiązek informacyjny wobec tych osób spełniany jest 

poprzez wywieszenie treści klauzuli obowiązku informacyjnego na drzwiach wejściowych do 

sali, w której odbywają się obrady sesji Rady Miejskiej w Łobżenicy. Klauzula znajduje się 

również w Biuletynie Informacji Publicznej Urzędu Miejskiego Gminy Łobżenica. 

Pan Przewodniczący Antoni Kapeja poprosił, aby każda osoba zainteresowana udziałem  

w obradach sesji Rady Miejskiej w Łobżenicy zapoznała się z treścią informacji. Następnie 

powitał radnych, gości oraz osoby oglądające transmisję z obrad dzisiejszej sesji.  

 

Poza Radnymi Rady Miejskiej w Łobżenicy w sesji uczestniczyli: Burmistrz Łobżenicy Piotr 

Łosoś, Przewodniczący Rady Powiatu w Pile Kazimierz Wasiak, Zastępca Burmistrza 

Łobżenicy Józef Lewandowski, Skarbnik Gminy Łobżenica Danuta Dubicka, Dyrektor 

Gminnego Centrum Kultury w Łobżenicy Iwona Matejczyk-Obremska, Dyrektor Miejsko 

Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Łobżenicy Mariusz Gniot, Dyrektor Centrum 

Administracyjno-Finansowego w Łobżenicy Marek Połczyński oraz Radca Prawny Urzędu 

Miejskiego Gminy Łobżenica Katarzyna Paczyńska. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poprosił radnych o potwierdzenie obecności w systemie eSesja. Następnie poinformował, że 

w dzisiejszych obradach uczestniczy czternastu radnych. Dodał, że Rada jest władna 

podejmować uchwały. 

Radny nieobecny: Aleksander Tadych. 

 

Zawiadomienia o sesji oraz listy obecności stanowią załączniki nr 1-5 do protokołu. 

 

Ad. 2 Porządek obrad 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poinformował, że radni otrzymali porządek obrad. Wnioskował o wprowadzenie do programu 

sesji punktu dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie uchylenia uchwały Nr XLV/410/22 

Rady Miejskiej w Łobżenicy z dnia 30 września 2022 r. w sprawie emisji obligacji 

komunalnych oraz określenia zasad ich zbywania, nabywania i wykupu. 

Zaproponował, aby ująć ten temat w punkcie dwudziestym trzecim. Przypomniał, że Pani 

Skarbnik przedstawiała powyższą sprawę. 

Następnie Pan Przewodniczący Antoni Kapeja poddał pod głosowanie zgłoszony wniosek. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 14 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, poszerzyła porządek 

obrad. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Zapytał, czy są inne propozycje dotyczące programu sesji. 

 

W związku z brakiem uwag Pan Przewodniczący poddał pod głosowanie przyjęcie porządku 

obrad wraz z wprowadzoną zmianą.  
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Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 14 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, przyjęła porządek obrad 

wraz z wprowadzoną zmianą: 

1. Sprawy organizacyjne. 

• Otwarcie sesji. 

• Quorum. 

2. Porządek obrad. 

3. Przyjęcie protokołów z ostatnich sesji Rady Miejskiej.  

4. Sprawozdanie Burmistrza Łobżenicy z działalności w okresie międzysesyjnym.  

5. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej w Łobżenicy o działaniach 

podejmowanych w okresie międzysesyjnym. 

6. Plan zimowego utrzymania dróg 2023.  

7. Informacja dotycząca działań proekologicznych na terenie miasta.  

8. Informacja dotycząca usuwania azbestu w Gminie Łobżenica.  

9. Sprawozdanie z realizacji programu opieki nad zabytkami Gminy Łobżenica za lata 

2020-2021. 

10. Przyjęcie obwieszczenia w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały w sprawie 

ustalenia regulaminu wynagradzania nauczycieli zatrudnianych w szkołach, 

przedszkolach prowadzonych przez Gminę Łobżenica.  

11. Przyjęcie obwieszczenia w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały w sprawie 

Statutu Gminy Łobżenica. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia stawki za 1 km przebiegu pojazdu, 

uwzględnianej przy obliczaniu zwrotu rodzicom kosztów przewozu dzieci, młodzieży, 

uczniów oraz rodziców.  

13. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Rocznego programu współpracy Gminy 

Łobżenica z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 

ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2023”.  

14. Podjęcie uchwały w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych oraz 

warunków i zasad korzystania z przystanków, których właścicielem lub 

zarządzającym jest Gmina Łobżenica. 

15. Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Nr XLIII/386/22 Rady Miejskiej  

w Łobżenicy z dnia 27 czerwca 2022 r. w sprawie zmiany Uchwały Nr XXX/291/21 

Rady Miejskiej w Łobżenicy z dnia 27 maja 2021 roku w sprawie Wieloletniego 
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programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy Łobżenica w latach 

2021-2026. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie „Aktualizacji Planu gospodarki niskoemisyjnej dla 

Gminy Łobżenica”.  

17. Podjęcie uchwały w sprawie „Aktualizacji założeń do planu zaopatrzenia w ciepło, 

energię elektryczną i paliwa gazowe dla Miasta i Gminy Łobżenica na lata 2022- 

2037”.  

18. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia stawki procentowej opłaty adiacenckiej z tytułu 

wzrostu wartości nieruchomości w wyniku podziału nieruchomości oraz 

wybudowania urządzeń infrastruktury technicznej. 

19. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji.   

20. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji.   

21. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Łobżenica na lata 2022-2034. 

22. Podjęcie uchwały w sprawie zmian uchwały budżetowej Gminy Łobżenica na 2022 

rok. 

23. Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia uchwały Nr XLV/410/22 Rady Miejskiej  

w Łobżenicy z dnia 30 września 2022 r. w sprawie emisji obligacji komunalnych oraz 

określenia zasad ich zbywania, nabywania i wykupu. 

24. Uzupełnienie przedstawienia informacji o oświadczeniach majątkowych.  

25. Interpelacje, zapytania radnych. 

26. Wolne głosy i wnioski. 

27. Zakończenie obrad sesji. 

 

Ad. 3 Przyjęcie protokołów z ostatniej sesji Rady Miejskiej 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poinformował, że do przyjęcia są dwa protokoły. Następnie otworzył dyskusję w kwestii 

protokołu z sesji w dniu 25 października 2022 r. 

 

Radni nie wnieśli uwag 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia protokołu. 
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Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 14 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, przyjęła protokół  

z XLVI sesji w dniu 25 października 2022 r. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja  

Zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w kwestii protokołu z sesji w dniu  

7 listopada 2022 r. 

Wobec braku uwag Pan Przewodniczący zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia tego 

dokumentu. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 14 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, przyjęła protokół  

z XLVII sesji w dniu 7 listopada 2022 r. 

 

Ad. 4 Sprawozdanie Burmistrza Łobżenicy z działalności w okresie międzysesyjnym 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poinformował, że radni otrzymali sprawozdanie Pana Burmistrza. Następnie otworzył 

dyskusję. 

 

Radni nie zgłosili uwag. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Przeszedł do realizacji następnego punktu w porządku obrad. 

 

Sprawozdanie Burmistrza Łobżenicy z działalności w okresie międzysesyjnym stanowi 

załącznik nr 6 do protokołu. 

 

Ad. 5 Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej w Łobżenicy o działaniach 

podejmowanych w okresie międzysesyjnym 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Oznajmił, że radni otrzymali informację. Następnie otworzył dyskusję w tym punkcie obrad. 
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Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Ryszard Biniak 

Zapytał, czy mógłby zabrać głos w kwestii sprawozdania Pana Burmistrza. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Wyraził zgodę. 

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Ryszard Biniak 

Poprosił o informację na temat wymiany pojemników oraz wysokości opłat za odbiór 

odpadów. 

Poruszył kwestię opóźnień w realizacji rewitalizacji Placu Wolności w Łobżenicy. 

Powiedział: „Wszyscy wiemy o tym, że bodajże do 30 kwietnia ma czas wykonawca na 

wykonanie, ewentualnie z przedłużeniem o dwa miesiące terminu wykonania tych robót.  

I w związku z tym jeszcze jest pytanie, czy została wypłacona jakakolwiek zaliczka na poczet 

wykonania tej roboty”. 

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Poinformował, że odbył się przetarg na wywóz nieczystości dla miasta Złotów oraz dla 

pozostałych gmin należących do Związku Gmin Krajny. Oznajmił, że do przetargu 

przystąpiły dwie firmy: Altvater oraz Novago. Powiedział, że stawka dla miasta Złotów 

będzie wynosiła 27,50 zł, a dla pozostałych gmin 25,65 zł. Będą one obowiązywały od  

2023 r.  

Kontynuował: Stawka dla gminy Łobżenica pozostaje bez zmian. „Z tego co się 

orientowałem, jak to wygląda w Wyrzysku, w innych gminach naszego rejonu, to naprawdę ta 

cena jest korzystna, choć trudno mi wyrokować, czy ona odzwierciedla rzeczywiste koszty”. 

Dodał, że dla nieruchomości zamieszkałych położonych na terenie gminy Łobżenica opłata  

w przypadku niesegregowania odpadów wyniesie 51,30 zł. 

Następnie Pan Burmistrz poinformował, że nasza spółka komunalna nie będzie 

podwykonawcą w zakresie wywozu odpadów niesegregowanych. Oznajmił: „Chcieli 

rozmawiać w ten sposób, że z tego co Pan Prezes mi tłumaczył, chcieli 50% podwyżki 

związanej z wywozem. Wynika ta podwyżka przede wszystkim ze zmiany kilometraża. Dalej 

jest do Kłody za Piłą niż do Złotowa i to jest zrozumiałe. Zaproponowano im podwyżkę 20% 

i to w opinii Pana Prezesa było absolutnie nie do przyjęcia, ale dokonano pewnego 
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porozumienia, że śmieciarka, czyli auto Altvatera, będzie stacjonowało w Łobżenicy i firma 

przejmuje tych pracowników, którzy pracowali w Zakładzie Gospodarki Komunalnej”.  

Burmistrz Łobżenicy kontynuował: „Również Pan Prezes mówił o sprzedaży śmieciarek. 

Myślę, że to jest temat na najbliższą radę nadzorczą. Kazałem się wstrzymać. Niczego nie 

sprzedawać, bo za chwilę będzie nowy przetarg i będziemy szukać śmieciarek. Uważam, że to 

jest temat do przedyskutowania”. (…) Przekazałem Panu Prezesowi, że do następnej rady 

nadzorczej, żeby się wstrzymał z wszystkimi decyzjami”. Dodał, że wymiana pojemników na 

odpady nastąpi w najbliższym czasie. 

W dalszej części wypowiedzi Pan Burmistrz poruszył kwestię rewitalizacji Placu Wolności. 

Wyraził zaniepokojenie z powodu braku postępu prac. Powiedział: „Robimy z urzędu 

wszystko, żeby te roboty postępowały. Ma to odzwierciedlenie w protokołach z naszych rad 

budowy, gdzie ostatnio poprosiłem o zmianę kierownika budowy, bo ta komunikacja jest 

bardzo trudna”. Oznajmił: „Harmonogram, który został sporządzony, nie odzwierciedla (…) 

stanu na dzisiaj. Są duże opóźnienia”.  

Następnie Pan Burmistrz poruszył kwestię przyczyn powstałych opóźnień. Nawiązał do oceny 

dendrologicznej drzew. Poinformował, że w dniu dzisiejszym odbyła się rozmowa  

z konserwatorem zabytków. Sześć drzew zostało zakwalifikowanych do usunięcia. Oznajmił: 

„Na jedno już mamy zgodę. Na resztę czekamy, tj. jeden świerk i cztery lipy. (…) Reszta 

drzew. Na dzień dzisiejszy nie ma żadnych kwalifikacji do usunięcia”. 

Burmistrz Łobżenicy powiedział: „Drugi powód zwolnienia prac to sprawy związane  

z energetyką, gdzie wykonawca pozrywał linie energetyczne. Niektóre miał w ewidencji. 

Niektórych nie miał. To był ogromny problem, bo kilka ulic w mieście, łącznie z Placem 

Wolności, nie miało prądu. Długo trwało. Enea przyjechała, to usunęła, ale to nie była sprawa 

prosta. (…) Na dzień dzisiejszy oprócz trzech lamp na Placu Zwycięstwa wszystko 

funkcjonuje. Chcieli w ogóle odłączyć prąd na Placu Wolności. Byłem przeciwny temu. Jest 

to plac budowy, są tam materiały. (…) Byłem za tym, żeby światła jednak były włączone i do 

tego doszło, ale trwało to naprawdę bardzo długo i w opinii Enei wynikało z wielu prac, jakie 

mieli już ustalone na różnych odcinkach. A to wypadło awaryjnie”.  

Następnie Pan Burmistrz poinformował o badaniu nośności drogi wokół Placu Wolności, 

„tam gdzie ma być wylany asfalt”. Oznajmił: „Miejsca, gdzie z tą nośnością jest mały 

problem, ma się projektant na ten temat wypowiedzieć”. 

Powiedział, że spotkania dotyczące rewitalizacji Placu Wolności są burzliwe. Kontynuował: 

„Wiem, że są tam zapewnieni podwykonawcy i nie ma przeciwwskazań, żeby ich nie było, 
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ale jednak za całość odpowiada wykonawca, który przetarg wygrał. Prowadzimy trudne 

rozmowy. Materiał, który został zdeponowany, wskazuje na to, że firma przygotowuje się do 

takiego mocniejszego uderzenia, że tak powiem”.  

Burmistrz Łobżenicy oznajmił, że rozumie problemy mieszkańców oraz osób prowadzących 

działalność gospodarczą na Placu Wolności. Dodał: „Umowę mamy do maja. W mojej opinii 

nie jest (…) termin wykonania zagrożony, ale też mnie to niepokoi jak widzę, że się nic nie 

dzieje”. 

 

Skarbnik Gminy Łobżenica Danuta Dubicka 

Poinformowała: „Przepisy mówią wyraźnie, że przy tych zadaniach możliwa jest zaliczkowa 

płatność za wykonane prace. To nie ma nic wspólnego z zaliczką typu tak jak pracownik 

jedzie w delegację. (…) Nie wypłaciliśmy ani grosza z tego tytułu”. Powiedziała, że jedyna 

płatność dotyczy archeologa. Kontynuowała: „Wszelkie płatności będą w roku przyszłym, ale 

(…) nie będzie to żadne zaliczkowanie robót, tylko częściowa zapłata za wykonany zakres 

prac, nie mniej jednak niż 5% wartości brutto zadania”. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Wobec braku innych uwag zamknął dyskusję i przeszedł do realizacji następnego punktu  

w porządku obrad. 

 

Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej w Łobżenicy o działaniach podejmowanych  

w okresie międzysesyjnym stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

 

Ad. 6 Plan zimowego utrzymania dróg 2023 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poinformował, że temat był omawiany na komisjach. Następnie otworzył dyskusję. 

 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Infrastruktury Komunalnej Rady Miejskiej  

w Łobżenicy Wiesław Bodetko 

Oznajmił, że plan zimowego utrzymania dróg jest prawie taki sam jak w zeszłym roku. 

Powiedział, że ulice w mieście znajdują się w czwartym standardzie odśnieżania, a drogi na 

terenach wiejskich w piątym standardzie. Kontynuował: „Wiadomo, że jak będzie nawał, 
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gdzie autobus szkolny jeździ, gdzie jeździ” pojazd odbierający mleko „to pójdzie się 

porozumieć z Panem Burmistrzem czy z Panem Wasiakiem o odśnieżenie tych dróg, 

przejezdność”. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

W związku z brakiem innych uwag przeszedł do realizacji punktu siódmego. 

 

Plan zimowego utrzymania dróg 2023 stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

 

Ad. 7 Informacja dotycząca działań proekologicznych na terenie miasta 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poinformował, że temat był omawiany. Zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos. 

 

Radni nie wnieśli uwag. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Przeszedł do realizacji następnego punktu w porządku obrad. 

 

Informacja dotycząca działań proekologicznych na terenie miasta stanowi załącznik nr 9 do 

protokołu. 

 

Ad. 8 Informacja dotycząca usuwania azbestu w Gminie Łobżenica 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Otworzył dyskusję w tym punkcie obrad. 

 

Wobec braku uwag Pan Przewodniczący zamknął dyskusję. 

 

Informacja dotycząca usuwania azbestu w Gminie Łobżenica stanowi załącznik nr 10 do 

protokołu. 
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Ad. 9 Sprawozdanie z realizacji programu opieki nad zabytkami Gminy Łobżenica za 

lata 2020-2021 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poinformował, że radni otrzymali sprawozdanie. Zapytał, czy ktoś chciałby zabrać głos. 

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Ryszard Biniak 

Poruszył kwestię budynku po byłej bibliotece na ul. Sikorskiego w Łobżenicy. Powiedział: 

„Jak się popatrzy na ten budynek. To stare wejście (…) niezbyt przyjemnie wygląda, to jest 

odpadające tynki, żeby tym ewentualnie się w jakiś sposób zainteresować”, ponieważ jest to 

obiekt zabytkowy. 

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Wspomniał o spotkaniu w dniu 2 grudnia 2022 r. Zasugerował, aby Rada wyraziła swoją 

opinię na temat dalszego losu kilku obiektów. Oznajmił: „Chciałbym porozmawiać  

w kontekście żłobka. Mówię tutaj o szkole w Luchowie, mówię o budynku po byłej 

bibliotece. Musimy podjąć decyzję co z tymi budynkami, a mówię w kontekście żłobka, bo 

jest też taka propozycja, żeby ewentualnie budynek w Luchowie adaptować”.  

Pan Burmistrz powiedział, że zostało przeprowadzone rozeznanie u konserwatora zabytków  

w sprawie budynku byłej biblioteki. Kontynuował: „Nie ma zgody na rozebranie budynku 

zasadniczego, czyli tam, gdzie jest teraz Pomocna Dłoń (…) i pizzeria. Natomiast jest zgoda 

na rozebranie tej części, ona chyba była kiedyś dobudowana, ale musimy się nad tym 

zastanowić”, czy budynek byłej biblioteki należy zostawić na majątku Gminy, wyremontować 

czy sprzedać. Dodał: „Te decyzje musimy wspólnie podjąć i o taką konsultację będę Pana 

Przewodniczącego prosił”. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

W związku z brakiem innych uwag przeszedł do realizacji punktu dziesiątego. 

 

Sprawozdanie z realizacji programu opieki nad zabytkami Gminy Łobżenica za lata 2020-

2021 stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 
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Ad. 10 Przyjęcie obwieszczenia w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały  

w sprawie ustalenia regulaminu wynagradzania nauczycieli zatrudnianych w szkołach, 

przedszkolach prowadzonych przez Gminę Łobżenica 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Udzielił głosu Panu Przewodniczącemu Mariuszowi Wiśniewskiemu. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Polityki Społecznej Rady Miejskiej w Łobżenicy 

Mariusz Wiśniewski 

Poinformował, że zgodnie z art. 16 ust. 3 ustawy z dnia 20 lipca 2000 r. o ogłaszaniu aktów 

normatywnych i niektórych innych aktów prawnych, tekst jednolity aktu normatywnego 

innego niż ustawa ogłasza się nie rzadziej niż raz na dwa miesięcy, jeżeli był on 

nowelizowany. 

Oznajmił, że uchwała w sprawie ustalenia regulaminu wynagradzania nauczycieli 

zatrudnianych w szkołach, przedszkolach prowadzonych przez Gminę Łobżenica była 

trzykrotnie zmieniana. Zostały również wydane dwa rozstrzygnięcia nadzorcze. Dodał, że 

ogłoszenie tekstu jednolitego powyższej uchwały jest w pełni uzasadnione. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Wobec braku uwag zarządził głosowanie nad przyjęciem obwieszczenia. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 14 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, przyjęła obwieszczenie  

nr 1/22 w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały w sprawie ustalenia regulaminu 

wynagradzania nauczycieli zatrudnianych w szkołach, przedszkolach prowadzonych 

przez Gminę Łobżenica. 

Obwieszczenie stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

 

Ad. 11 Przyjęcie obwieszczenia w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały  

w sprawie Statutu Gminy Łobżenica 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Otworzył dyskusję w tym punkcie obrad.  
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W związku z brakiem uwag poddał pod głosowanie przyjęcie obwieszczenia. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 14 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, przyjęła obwieszczenie  

nr 2/22 w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały w sprawie Statutu Gminy 

Łobżenica, które stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

 

Ad. 12 Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia stawki za 1 km przebiegu pojazdu, 

uwzględnianej przy obliczaniu zwrotu rodzicom kosztów przewozu dzieci, młodzieży, 

uczniów oraz rodziców 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w tym punkcie obrad. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Polityki Społecznej Rady Miejskiej w Łobżenicy 

Mariusz Wiśniewski 

Poinformował, że zgodnie z zapisami ustawy z dnia 16 grudnia 2016 r. Prawo oświatowe, 

obowiązkiem gminy jest zapewnienie osobom niepełnosprawnym oraz wszystkim dzieciom 

dojazdu do jednostek oświatowych. Oznajmił, że obowiązek ten jest również spełniony 

poprzez zwrot kosztów przewozu na podstawie umowy zawartej pomiędzy Burmistrzem  

a rodzicem. 

Pan Przewodniczący Mariusz Wiśniewski powiedział, że zwrot kosztów przewozu będzie 

obliczany według zmienionego wzoru. Dostrzegł potrzebę podjęcia uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Wobec braku uwag poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie ustalenia stawki za  

1 km przebiegu pojazdu, uwzględnianej przy obliczaniu zwrotu rodzicom kosztów przewozu 

dzieci, młodzieży, uczniów oraz rodziców. 
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Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 14 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XLVIII/422/22 w sprawie ustalenia stawki za 1 km przebiegu pojazdu, 

uwzględnianej przy obliczaniu zwrotu rodzicom kosztów przewozu dzieci, młodzieży, 

uczniów oraz rodziców, która stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 

 

Ad. 13. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Rocznego programu współpracy Gminy 

Łobżenica z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 

ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2023” 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Oznajmił, że radni mogli zapoznać się z materiałem. Następnie otworzył dyskusję. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Polityki Społecznej Rady Miejskiej w Łobżenicy 

Mariusz Wiśniewski 

Poinformował o ustawowym obowiązku uchwalenia rocznego programu współpracy  

z organizacjami pozarządowymi. Powiedział, że dokument ten „powstał na bazie zapisów  

i dotychczasowego doświadczenia”. Dodał, że opinia Komisji Oświaty jest pozytywna. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Wobec braku uwag zarządził głosowanie nad podjęciem uchwały. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 14 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XLVIII/423/22 w sprawie przyjęcia „Rocznego programu współpracy Gminy 

Łobżenica z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 

ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2023”. 

Uchwala stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 
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Ad. 14 Podjęcie uchwały w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych oraz 

warunków i zasad korzystania z przystanków, których właścicielem lub zarządzającym 

jest Gmina Łobżenica 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w tym punkcie obrad. 

 

Radni nie zgłosili uwag. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poddał pod głosowanie podjęcie ww. uchwały. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 14 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XLVIII/424/22 w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych oraz warunków 

i zasad korzystania z przystanków, których właścicielem lub zarządzającym jest Gmina 

Łobżenica, która stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 

 

Ad. 15 Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Nr XLIII/386/22 Rady Miejskiej  

w Łobżenicy z dnia 27 czerwca 2022 r. w sprawie zmiany Uchwały Nr XXX/291/21 Rady 

Miejskiej w Łobżenicy z dnia 27 maja 2021 roku w sprawie Wieloletniego programu 

gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy Łobżenica w latach 2021-2026 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Otworzył dyskusję w tym punkcie obrad. 

 

Wobec braku uwag Pan Przewodniczący zarządził głosowanie nad podjęciem uchwały. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 14 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XLVIII/425/22 zmieniającą Uchwałę Nr XLIII/386/22 Rady Miejskiej w Łobżenicy  

z dnia 27 czerwca 2022 r. w sprawie zmiany Uchwały Nr XXX/291/21 Rady Miejskiej  
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w Łobżenicy z dnia 27 maja 2021 roku w sprawie Wieloletniego programu 

gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy Łobżenica w latach 2021-2026. 

Uchwała stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 

 

Ad. 16 Podjęcie uchwały w sprawie „Aktualizacji Planu gospodarki niskoemisyjnej dla 

Gminy Łobżenica” 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poinformował, że temat był omawiany na komisjach oraz na odrębnym spotkaniu. Zapytał, 

czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos. 

 

W związku z brakiem uwag Pan Przewodniczący Antoni Kapeja poddał pod głosowanie 

podjęcie uchwały w sprawie „Aktualizacji Planu gospodarki niskoemisyjnej dla Gminy 

Łobżenica”. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 14 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XLVIII/426/22 w sprawie „Aktualizacji Planu gospodarki niskoemisyjnej dla Gminy 

Łobżenica”, która stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 

 

Ad. 17 Podjęcie uchwały w sprawie „Aktualizacji założeń do planu zaopatrzenia  

w ciepło, energię elektryczną i paliwa gazowe dla Miasta i Gminy Łobżenica na lata 

2022-2037” 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Otworzył dyskusję w tym punkcie obrad. 

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Ryszard Biniak.  

Zapytał, czy nastąpi wystąpienie do PGNiG w sprawie zaopatrzenia gminy w gaz. Dodał: 

„Pozostałe miejscowości, gdzie są większe skupiska”. 

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Oznajmił: „Tak. Wystąpimy”. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Wobec braku innych uwag poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie „Aktualizacji 

założeń do planu zaopatrzenia w ciepło, energię elektryczną i paliwa gazowe dla Miasta  

i Gminy Łobżenica na lata 2022- 2037”. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 14 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XLVIII/427/22 w sprawie „Aktualizacji założeń do planu zaopatrzenia w ciepło, 

energię elektryczną i paliwa gazowe dla Miasta i Gminy Łobżenica na lata 2022- 2037”, 

która stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 

 

Ad. 18 Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia stawki procentowej opłaty adiacenckiej  

z tytułu wzrostu wartości nieruchomości w wyniku podziału nieruchomości oraz 

wybudowania urządzeń infrastruktury technicznej 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Udzielił głosu Panu Przewodniczącemu Edwardowi Starszakowi. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej  

w Łobżenicy Edward Starszak 

Poinformował o pozytywnej opinii Komisji Budżetu. Oznajmił: „Ta uchwała już 

obowiązywała w pewnym zakresie od wielu, wielu lat i Gmina z tego tytułu pobierała pewne 

opłaty. (…) Na przestrzeni ostatnich lat dużo inwestujemy w zakresie infrastruktury 

technicznej, jak również podejmujemy nowe plany”. Właściciele dokonują podziałów 

nieruchomości. „Są też nakłady Gminy. Gmina jest zobowiązana te nakłady ponosić.  

W związku z tym przysługuje Gminie opłata adiacencka i ona została w tej uchwale 

uregulowana”. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

W związku z brakiem uwag zarządził głosowanie nad podjęciem uchwały. 
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Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 14 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XLVIII/428/22 w sprawie ustalenia stawki procentowej opłaty adiacenckiej z tytułu 

wzrostu wartości nieruchomości w wyniku podziału nieruchomości oraz wybudowania 

urządzeń infrastruktury technicznej. 

Uchwała stanowi załącznik nr 20 do protokołu. 

 

Ad. 19 Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Udzielił głosu Panu Przewodniczącemu Andrzejowi Dziamarze. 

 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Łobżenicy 

Andrzej Dziamara 

Poinformował, że na posiedzeniu w dniu 10 listopada komisja przeanalizowała petycję. 

Oznajmił: „Zdaniem komisji Gmina spełnia ustawowy obowiązek o planowaniu  

i zagospodarowaniu przestrzennym. Dane o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym 

nieodpłatnie są przekazywane mieszkańcom za pomocą aplikacji internetowej naszej Gminy”. 

Dodał, że komisja uznaje petycję za niezasadną.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Wobec braku uwag poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 14 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XLVIII/429/22 w sprawie rozpatrzenia petycji, która stanowi załącznik nr 21 do 

protokołu. 

 

Ad. 20 Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poprosił o zabranie głosu Pana Przewodniczącego Andrzeja Dziamarę. 
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Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Łobżenicy 

Andrzej Dziamara 

Poinformował, że komisja rozpatrywała petycję na posiedzeniu w dniu 10 listopada. 

Powiedział: „Komisja uznaje, że jest szereg ważnych dat w historii Polski, które nie są 

odpowiednio upamiętniane. Każde święto może obejmować jakiś obszar czy region Polski  

i dla każdego obywatela może mieć różną wartość”. Dodał, że komisja uznaje petycję za 

niezasadną. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Wobec braku uwag poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 14 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XLVIII/430/22 w sprawie rozpatrzenia petycji, która stanowi załącznik nr 22 do 

protokołu. 

 

Ad. 21 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Łobżenica na lata 2022-2034 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w tym punkcie obrad. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej  

w Łobżenicy Edward Starszak 

Poinformował, że Komisja Budżetu przeanalizowała projekt uchwały. Oznajmił, że jest już 

znany projekt budżetu Gminy na 2023 rok. Powiedział, że za chwilę będziemy rozpatrywać 

zmiany w tegorocznym budżecie. Kontynuował: „Zmiany tegoroczne, jak i przyszłoroczne, 

spowodowały potrzebę zweryfikowania w perspektywie wieloletniej przyjętych 

przedsięwzięć, jak również dochodów, wydatków, rozchodów i przychodów Gminy w tym 

zakresie. W związku z tym te korekty nastąpiły. Najbardziej one są widoczne” w latach 2023-

2025. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Wobec braku uwag zarządził głosowanie nad podjęciem uchwały. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 14 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XLVIII/431/22 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Łobżenica na lata 2022-2034, która stanowi załącznik nr 23 do protokołu. 

 

Ad. 22 Podjęcie uchwały w sprawie zmian uchwały budżetowej Gminy Łobżenica na 

2022 rok 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poinformował o autopoprawce do projektu uchwały. Poprosił o zabranie głosu Panią 

Skarbnik. 

 

Skarbnik Gminy Łobżenica Danuta Dubicka 

Oznajmiła, że autopoprawka ma charakter porządkowy. Powiedziała, że w nazwie 

przedsięwzięcia „Termomodernizacja budynku Urzędu Miejskiego Gminy Łobżenica” 

zabrakło słowa miejskiego. Zostało to uzupełnione. Kontynuowała: „W wydatkach 

dotyczących funduszu sołeckiego, gdzie zmiany polegały na przesunięciach pomiędzy 

różnymi paragrafami, ale w różnych działach, nie zostało to opisane. Jest to kwota 1 500 zł, 

którą przesuwa się z rozdziału 92195 do rozdziału 92695”. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej  

w Łobżenicy Edward Starszak 

Poinformował, że propozycje zmian w budżecie zostały szczegółowo opisane w uzasadnieniu 

do projektu uchwały. Oznajmił, że nastąpiła korekta zadań inwestycyjnych. Powiedział, że 

zmniejszone zostały przychody oraz wielkość deficytu budżetowego. Kontynuował: 

„Zmienione też zostało upoważnienie dla Burmistrza do zaciągania zobowiązań, czyli 

zmniejszone do rzeczywistych potrzeb w zakresie wydatków przewidzianych w budżecie 
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roku 2022. Poza tym jest kilka zmian mniejszych”, dotyczących wprowadzenia niektórych 

dochodów, zmniejszenia wydatków czy przesunięć pomiędzy rozdziałami i paragrafami. 

Dodał, że opinia Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego jest pozytywna. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

W związku z brakiem uwag poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie zmian 

uchwały budżetowej Gminy Łobżenica na 2022 rok wraz z autopoprawką. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 14 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XLVIII/432/22 w sprawie zmian uchwały budżetowej Gminy Łobżenica na 2022 rok 

- wraz z autopoprawką. 

Uchwała stanowi załącznik nr 24 do protokołu. 

 

Ad. 23 Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia uchwały Nr XLV/410/22 Rady Miejskiej  

w Łobżenicy z dnia 30 września 2022 r. w sprawie emisji obligacji komunalnych oraz 

określenia zasad ich zbywania, nabywania i wykupu 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Otworzył dyskusję w tym punkcie obrad. 

 

Radni nie zgłosili uwag. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Zarządził głosowanie nad podjęciem uchwały. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 14 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XLVIII/433/22 w sprawie uchylenia uchwały Nr XLV/410/22 Rady Miejskiej  

w Łobżenicy z dnia 30 września 2022 r. w sprawie emisji obligacji komunalnych oraz 

określenia zasad ich zbywania, nabywania i wykupu. 

Uchwała stanowi załącznik nr 25 do protokołu. 
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Imienny wykaz głosowań radnych stanowi załącznik nr 26 do protokołu. 

 

Ad. 24 Uzupełnienie przedstawienia informacji o oświadczeniach majątkowych 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poinformował, że Urząd Skarbowy w Pile nałożył tajemnicę skarbową na informację  

z analizy oświadczeń majątkowych.  

Na podstawie § 29 Statutu Gminy Łobżenica, w związku z art. 294 § 4 ustawy z dnia  

29 sierpnia 1997 r. - Ordynacja podatkowa, Pan Przewodniczący zarządził wyłączenie 

jawności sesji Rady Miejskiej. Oznajmił, że w części niejawnej sesja nie będzie nagrywana  

i transmitowana. Poprosił o pozostanie w sali sesyjnej tylko radnych. 

 

Pan Przewodniczący Antoni Kapeja zarządził uchylenie wyłączenia jawności. 

 

Ad. 25 Interpelacje i zapytania radnych 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Oznajmił, że w okresie międzysesyjnym wpłynął wniosek radnego Aleksandra Tadycha, na 

który została udzielona odpowiedź.  

 

Nie wniesiono uwag. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Przeszedł do realizacji następnego punktu w porządku obrad. 

 

Ad. 26 Wolne głosy i wnioski 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poinformował, że w dniu dzisiejszym trwają prace związane z położeniem nowej nakładki 

asfaltowej na drodze prowadzącej do miejscowości Piesno. 

Oznajmił: „Byłem w Starostwie. Chciałem Pana Starostę zastać. Nie było go, był Pan 

Zastępca. (…) Problem był jaki ? Co roku przez chyba ponad 20 lat składaliśmy wniosek do 

Dyrektora MOW-u o udostępnienie nam sali w sobotę i niedzielę, bo będzie turniej, 
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rozgrywki piłki halowej. Jeszcze przez te wszystkie lata poza pandemią nigdy nie dostaliśmy 

odmownie, zawsze było pozytywnie. Tym razem po pierwsze długi czas było cicho, nic, a 

kiedy mój sekretarz zainteresował się tą sprawą, to Pan był bardzo zdziwiony takim 

zainteresowaniem i powiem tylko tyle, że się pyta mojego kolegi, (…) jak się pyta dlaczego 

nie mamy tej sali to on  mu mówi: A kim Pan jest, że się tak Pan interesuje o dochody, o takie 

porozumienia, o takie sprawy ? Oczywiście powiedział, że jest sekretarzem”.  

Pan Przewodniczący Antoni Kapeja kontynuował: „Ja bym chciał uzyskać od Pana 

Burmistrza, niekoniecznie teraz, ale na piśmie, jak my wyglądamy jeśli chodzi o rozliczenia  

z Powiatem jeśli chodzi o tą salę. I pytanie jest moje też czy my mamy jakieś rozliczenia 

kwartalne, miesięczne, żeby móc coś zobaczyć, bo najpierw było odmownie, po jakimś czasie 

było cicho, cicho i kiedy mój sekretarz zapytał jeszcze raz to ten dyrektor odpowiada: Tak 

możemy dostać tą salę, ale 100 zł za godzinę. Kiedy inne godziny kosztują w ciągu 

normalnego wynajmu tej sali 40 zł, czy tam 40 z groszami, to pytam dlaczego my mamy 

płacić 100 zł ?” 

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej powiedział: „Jestem tym, który akurat, tu Pan 

Burmistrz i jeszcze kilku radnych, pamiętamy jak była budowana sala. Między innymi oprócz 

tej kultury sportowej, oprócz tych ćwiczeń to między innymi chodziło też o to, żeby tą salę 

mieć, żeby wypełniła lukę profilaktyki, żeby młodzież miała gdzie się zająć, jak to mówią 

wybrykać, a nie może staczać się. Jeśli sobota i niedziela, a podobno dowiaduje się teraz po 

tych rozmowach, że to było cały czas już teraz przez ten rok, no to ja bym chciał dowiedzieć 

się i pytanie jest czy to ma służyć tylko po to, żeby stać. (…)  Mieli  problem też wiem 

zawodnicy z Pogoni, zostali gdzieś tam umieszczeni w tygodniu, ale jeśli my chcemy  

i to było zawsze 20, 18 różnie to wyglądało, pierwsze lata po 25 drużyn, całkowicie mieli 

zapłacone, to co było trzeba i tu też chcemy zapłacić, ale jeśli ktoś mi mówi, że ja mam 

zapłacić 100 zł, a on mi otworzy salę - coś tu nie gra”.  

Oznajmił: „Dobrze, że jest tu Pan Przewodniczący, będzie trochę wtajemniczony w te sprawy, 

żebyśmy mogli sobie wspólnie wyjaśnić, bo ja jestem daleki od tego, żeby jakoś stosować 

tutaj dwa liczniki może dla dzieci szkolnych, dla chłopaków, którzy są tam mieszkańcami, 

(…) a inne jeszcze dla nas, bo przecież mamy jakieś porozumienia”.  

Pan Przewodniczący Antoni Kapeja dodał: „Chciałbym na piśmie Panie Burmistrzu, jakby 

dało radę przybliżyć te porozumienia, te wynagrodzenia jak to jest, jakie te koszty są, no bo 

na chwilę obecną dopóki było cicho to nikt się tym nie interesował specjalnie. Ani ja się nie 
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interesowałem, ale kiedy mnie to spotkało to mówię nie pozostawię tego tak bez echa, bo to 

ma służyć nam, naszym mieszkańcom”. 

 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Infrastruktury Komunalnej Rady Miejskiej  

w Łobżenicy Wiesław Bodetko 

Poprosił o przedstawienie informacji na temat preferencyjnego zakupu węgla dla 

mieszkańców gminy. 

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Czesław Malak 

Zapytał o kwestię asfaltu na drodze powiatowej Witrogoszcz-Dźwierszno Małe. Podziękował 

Panu Burmistrzowi za szybką interwencję w sprawie chodnika w Izdebkach. 

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Ryszard Biniak 

Zapytał, czy w przyszłym roku będzie kontynuowany remont budynku szatni na stadionie 

miejskim: ocieplenie, dokończenie elewacji, dach. 

Poruszył kwestię uzupełnienia tynku na budynku przy ul. Złotowskiej 23B w Łobżenicy, po 

wykonaniu nowego chodnika. Powiedział: „Dlaczego mieszkańcy mają płacić za wykonanie, 

za uzupełnienie tych tynków ? To powinien przewidzieć projektant, (…) a nie teraz mają to 

mieszkańcy płacić, tym bardziej, że już wcześniej był chodnik zrobiony. Koszty tego 

chodnika ponieśli wspólnie z Zakładem Gospodarki mieszkańcy. Te płytki zostały zabrane 

zgodnie z umową przez wykonawcę i teraz jeszcze mają dodatkowo płacić za coś co 

zniszczył, praktycznie elewacja uszkodzona i teraz ma płacić to wspólnota”. 

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Poinformował o rezerwie na zadania inwestycyjne w projekcie nowego budżetu. Wyraził 

wolę kompleksowego dokończenia remontu budynku na stadionie miejskim, łącznie  

z ociepleniem. Opowiedział się za rozważeniem tego tematu podczas dyskusji na temat 

przyszłorocznego budżetu. 

Burmistrz  Łobżenicy nawiązał do tematu bloku przy ul. Złotowskiej 23B. Oznajmił: „Trudno 

jest mi dociekać, dlaczego tak się stało. Czy to był jakiś błąd w sztuce, jak był ten budynek 

ocieplany czy on powinien być niżej jeszcze łącznie z fundamentem docieplony. (…)  

W momencie kiedy weszła firma, rozebrała to co było, chcą położyć nowy chodnik no to 

wysokościowo tak to wyszło, że  w kilku miejscach po prostu jest wyrwa”.  
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Powiedział, że w opinii Pani Skarbnik nie ma uzasadnienia do tego, aby Gmina wydawała 

tam dodatkowe pieniądze. Stwierdził: „Czy to jest wina projektanta ? Też jest mi trudno 

powiedzieć”.  

Pan Burmistrz kontynuował: „Zwróciłem się do Pana Prezesa, jak już było po kliku 

rozmowach tutaj i wiedzieliśmy, że my tego nie możemy zrobić. (…) Z tego co wiem Pan 

Prezes zwrócił się też do mieszkańców. Mieszkania zostały sprzedane. My tam mamy tylko 

jakąś część, czy jedno mieszkanie. Mieszkańcy wiem, że wyrazili na to zgodę. Była mowa  

o około dwóch tysiącach złotych. Tak mniej więcej dwa i pół tysiąca łącznie z VATem by to 

kosztowało”. Powiedział: „Też mi się to nie podobało, że mieszkańcy zostali w to w jakiś 

sposób, ale też pośrednio rozumiem Prezesa”.  Dodał: „Zrobić to trzeba. Jest to taka mała 

niedoróbka tak mówiąc uczciwie, patrząc na zakres całej roboty, która tam została zrobiona”. 

 

Zastępca Burmistrza Łobżenicy Józef Lewandowski 

Przypomniał, że ustawa o zakupie preferencyjnym paliwa stałego dla gospodarstw domowych 

jest z dnia 27 października 2022 r. Rozporządzenie Ministra Aktywów Państwowych  

w sprawie wykazu podmiotów, które będą zajmować się dystrybucją węgla, zostało wydane 

w dniu 2 listopada. Poinformował: „Te podmioty dostały za zadanie podpisywanie umów  

z gminami. Przez dwa tygodnie było ogromne zamieszanie w całej Polsce, pomiędzy 

gminami i tymi sześcioma podmiotami”. W związku z tym Pan Wojewoda zorganizował  

w dniu 21 listopada spotkanie w Poznaniu z udziałem przedstawicieli spółek PGE Paliwa oraz 

Węglokoksu, dotyczące umów podpisywanych z jst oraz sposobu dystrybucji węgla. 

Pan Wiceburmistrz oznajmił, że spółki nie będą bezpośrednio przekazywać węgla do gmin, 

tylko za pomocą terminali paliwowych. Powiedział, że najbliższy znajduje się w Złotowie  

i jest zarządzany przez PGE Paliwa. 

Poinformował, że już w dniu 24 października doszło do spotkania się z dwoma podmiotami  

z terenu gminy i „zapytaliśmy, czy będą w naszym imieniu zajmowały się handlem węglem, 

czy przywiozą z tego miejsca, które zostanie nam wskazane”. Kontynuował: „Wyrazili 

wstępnie zgodę. Dzisiaj odbyło się drugie spotkanie, gdzie przedstawiliśmy im projekt 

umowy z Gminą na współpracę w zakresie sprzedaży węgla. W czwartek dostaliśmy projekt 

umowy z PGE Paliwa na podpisanie pomiędzy PGE Paliwa a Gminą, że będziemy do nich 

składać zamówienia”, który po obróbce prawnej powinien zostać szybko odesłany. „Dzisiaj 

przedstawiliśmy tym dwóm firmom projekt umów. (…) Oni też mówili, że potrzebują kilku 
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dni, żeby wnieść swoje uwagi i do końca tygodnia myślę, że moglibyśmy mieć już sprawę 

wyjaśnioną. Umówiliśmy się z nimi na poniedziałek”. 

Następnie Zastępca Burmistrza Łobżenicy oznajmił: „Do tej pory Gmina musiała zgodnie  

z ustawą oszacować zapotrzebowanie, stąd były zapytania do mieszkańców. Mieszkańcy 

przedstawiali swoje zapotrzebowanie. Teraz zgodnie z ustawą będą (…) wnioski 

mieszkańców, na podstawie których dostaną uprawnienia do zakupu węgla po cenie 

preferencyjnej. Uprawnione podmioty to wszyscy ci, którzy otrzymali dodatek węglowy. 

Taką informację ma nasz Miejsko Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej”. 

Powiedział: „Mieszkańcy będą składać wnioski. Na tej podstawie będą zweryfikowani, czy 

przysługuje im ten zakup preferencyjny i dostaną informację, dokument, że im się to należy  

i będą mogli kupić węgiel”. 

Pan Wiceburmistrz kontynuował, że potrzebna będzie sesja nadzwyczajna, podczas której 

„będziemy musieli wprowadzić przewidywane wartości finansowe do zakupu węgla przez 

Gminę”. Poinformował: „Gmina kupi węgiel na podstawie zamówienia. Dostanie 60 dni na 

zapłatę. Liczymy, że w tym czasie sprzedamy ten węgiel, który zostanie przywieziony. 

Będziemy składać zamówienia transzami tak, żebyśmy się nie ugotowali z tysiącem ton 

węgla, bo mniej więcej na tysiąc ton mamy oszacowane zapotrzebowanie, deklaracje naszych 

mieszkańców”. Dodał: „Jestem dobrej myśli, że do świąt rozpocznie się fizyczna sprzedaż 

węgla u nas w gminie”. 

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Edmund Szcześniak 

Zapytał, co z mieszkańcami, którzy nie złożyli w terminie wniosków o dodatek węglowy. 

Oznajmił: „Bo się pytają. Czekają za pieniążkami. Nie ma pieniążków. Jeżdżą, sprawdzają 

już kotły teraz, na co jest ogrzewane”. 

 

Zastępca Burmistrza Łobżenicy Józef Lewandowski 

Powiedział, że osoby, którym nie wypłacono dodatku węglowego, muszą poczekać aż Gmina 

otrzyma środki finansowe z budżetu państwa.  

 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Łobżenicy 

Andrzej Dziamara 

Kontynuował temat dodatku węglowego. Zapytał: „Chciałbym wiedzieć w jakich procentach 

już wypłacony jest i jak to będzie dalej wyglądało ?” 
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Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Czesław Malak  

Oznajmił: „Mam jeszcze pytanie Panie Burmistrzu o tą figurkę, o którą pytałem na komisji,  

w Izdebkach. Czy kwalifikuje się ona do renowacji czy nie ?”  

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś  

Poinformował: „Odnośnie figurki temat jest nadany Pani Kamili Bilickiej. Ona to sprawdzi. 

(…) Odpowiem jak tylko będę wiedział”. 

 

Dyrektor Miejsko Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Łobżenicy Mariusz Gniot 

Poinformował, że według stanu na piątek zgłoszono 1 767 wniosków o dodatek węglowy. 

Oznajmił: „Wypłaconych 1 120 około. Dzisiaj przyszła kolejna transza na kolejne 130 

wniosków, więc jutro albo pojutrze będą wypłacone. (…) Brakuje nam jeszcze dziewięćset 

tysięcy, żeby te co są złożone, żeby wypłacić, już po odliczeniu tych czterysta tysięcy, czyli 

milion trzysta brakowało powiedzmy na rano”. Pozytywnie rozpatrzono 1 425 wniosków na 

dodatek węglowy. Dodał, że można je składać do dnia 30 listopada. 

Pan Dyrektor Mariusz Gniot kontynuował: „Pan Radny Szcześniak pytał też, co z tymi 

osobami, które złożyły po 11 sierpnia. Musi być przeprowadzony wywiad przez pracownika 

socjalnego i zweryfikowane, czy te piece są, czy są opalane węglem. Jeśli taka weryfikacja 

jest pozytywna to dodatek zostanie wypłacony, ale tu trzeba się wstrzymać, do końca grudnia 

mamy czas, ale też nie mamy środków finansowych na dzień dzisiejszy”. 

 

Pan                                 * 

Poinformował, że w bloku przy ul. Złotowskiej 23B w Łobżenicy mieszkają głównie emeryci 

i renciści. Powiedział: „Podwyżka gazu. Jeśli to jest prawda, że to jest 174% no to dla nich 

jest jak najbardziej bolesna”. 

Oznajmił, że w dniu 15 września br. wśród mieszkańców krążyła lista z pytaniem, czy należy 

włączyć centralne ogrzewanie, czy nie. Pan                            *, po sprawdzeniu długoterminowej 

prognozy pogody, podpisał, że jest przeciwny. Poinformował: „Doszedłem do wniosku, że ta 

pogoda nie będzie taka, żeby można było włączać”. Przypomniał, że w przeszłości okres 

grzewczy był od 15 października do 15 kwietnia, przy założeniu takim, że średnia dobowa 

temperatura przez trzy dni jest poniżej 100C. 

Kontynuował: „To był czwartek. Piątek. Jestem w piwnicy. Dziwna sytuacja. Piec chodzi. 

Mówię, co się dzieje ? Tak szybko przeszedł z listą, gdy miał pięć podpisów, jak był u mnie ? 
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W porządku. W sobotę spotykam się z człowiekiem, który tą listę nosił. Ja mówię. Oddałeś ? 

Nie. W poniedziałek rano spotykam się również z nim i pytam się, no jak tam lista. No prawie 

połowa podpisana. (…) Jest wtorek. Spotykam się (…) z tym samym człowiekiem. Mówię. 

Słuchaj. No to dasz tą listę czy nie ? Ile Ci jeszcze brakuje ? Dwie osoby”. 

Pan                                * oznajmił, że w poniedziałek oraz we wtorek nie zastał Prezesa ZGKiM 

ani pracownika zajmującego się blokiem przy ul. Złotowskiej 23B. Poinformował, że chciał 

również „zobaczyć listę, która chodziła po bloku i jaki jest wynik - nie ma takiej listy”. 

Dodał: „Przestałem już chodzić. Przestałem już cokolwiek myśleć na ten temat. Dla mnie to 

jest po prostu żenada, że ktoś puszcza listę i oprócz tego jeszcze samowolnie dyktuje swoje 

warunki”. 

W następnej części wypowiedzi Pan                                * poruszył kwestię suszarni. Powiedział: 

„Od wielu lat już praktycznie nie wieszam prania w suszarni. Dlaczego ? Dlatego, że 

najczęściej nie ma miejsca. A druga sprawa. To nie jest suszarnia. To jest puszka 

konserwowa. (…) Bywały takie czasy jak był duży mróz, że ściany były mokre i sufit był 

mokry. Tam nie ma wentylacji”.  

Kontynuował: „Oczywiście na każdym zabraniu, na którym byłem, poruszałem, żeby 

wreszcie rozliczyć ludzi, którzy użytkują i którzy nie użytkują. To trwa naprawdę kupę lat, 

około dwudziestu i nic się nie robi. Zawsze prezes mówi jedną rzecz. Musicie się dogadać. 

Tak było jak żeśmy należeli pod Zakład Gospodarki Komunalnej wszyscy, tak jak część 

wykupiła i teraz na ostatnim zebraniu było to samo. W mojej klatce na dziewięć osób cztery 

nie korzystają. Czyli kto za kogo płaci przy tych wysokich cenach gazu ? Dlaczego piec 

został włączony ? Dlaczego tak się dzieje ?” 

 

Przewodniczący Rady Powiatu w Pile Kazimierz Wasiak 

Nawiązał do tematu drogi powiatowej, o której mówił radny Czesław Malak. Poinformował, 

że umowa z wykonawcą jest podpisana, „robotę zaczął i będzie skończona”. Oznajmił: 

„Niech się Pan nie denerwuje. To, że zaczął akurat od Piesna (…) to nie ma chyba znaczenia. 

Jest to ten sam wykonawca. Jest jedna umowa z nim podpisana i na pewno będzie to 

zrobione. Proszę o chwilę cierpliwości. Jeżeli będzie pogoda, będzie to wykonane jeszcze  

w tym roku, a roboty już zostały na pewno rozpoczęte, bo jak kiedyś tam przejeżdżałem to 

pobocza były wykorytowane już”.  

Następnie Przewodniczący Rady Powiatu w Pile nawiązał do wystąpienia Pana                  *   

                 *. Powiedział: „Rzeczywiście była puszczona lista, ale jak długo można czekać, żeby 
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ludzie to podpisali. Gdzie są rodziny z małymi dziećmi. Temperatura (…) była jedną, drugą, 

trzecią noc poniżej dziesięciu stopni i tak, podjąłem decyzję, proszę odpalić piec. (…) Proszę 

Państwa. Ktoś kto nie chce z tego ciepła korzystać, w każdym mieszkaniu, na każdej klatce, 

również (…) w pomieszczeniu suszarni są zawory, które każdy może sobie zamknąć. Jak nie 

chce, żeby mu pomierniki nabiły ciepło to je po prostu zamyka. My tym nikogo nie 

krzywdzimy. Ja rozumiem, że ogrzewanie gazowe jest w tej chwili bardzo drogim 

ogrzewaniem, ale co miałem zrobić w danej chwili. Puściliśmy ogrzewanie. To ogrzewanie 

jest. Życie pokaże kto, ile z tego ogrzewania skorzystał”. 

Pan Przewodniczący Kazimierz Wasiak kontynuował: „Jeśli chodzi o suszarnię rzeczywiście 

decydujecie Państwo sami. Jeżeli chcecie, żeby była to dobrze. Jeżeli nie to też dobrze. Nie 

ma problemu. Jeżeli większość współwłaścicieli będzie za tym, żeby suszarnię zamknąć, no 

to ją zamkniemy i zamkniemy ogrzewanie na tyle na ile to się da, bo tam całkiem nie można 

zamknąć, żeby nie zamarzło, bo to przechodzi z jednej klatki do drugiej, także jakiś obieg tej 

ciepłej wody być musi”. 

Dodał: „Kolejna rzecz. To co mówiłem. Jak latem Państwo prosiliście, żebyśmy zajęli się 

zarządem tą nieruchomością. My tym zarządzać nie musimy. Proszę bardzo. Jeżeli uważacie, 

że źle tym zarządzamy, tylko jedno pismo do nas, większości z Państwa, i my rezygnujemy  

z tego. Naprawdę, bo nie jest człowiek w stanie dogodzić wszystkim, jeżeli jest 27 rodzin.  

To co cały czas powtarzam na każdym zebraniu, że musicie się dogadywać między sobą, to 

jest na dzień dzisiejszy aktualne”. 

 

Pan                                 * 

Oznajmił: „Wracając do ogrzewania to powiem tak. Jeśli chodzi to był wrzesień. Mówił Pan  

o wrześniu. Ja mówiłem o październiku. Były cztery dni, gdzie w nocy było czternaście do 

szesnastu stopni, a w dzień od dwudziestu do dwudziestu sześciu. Dlatego tutaj jedynym 

realnym rozwiązaniem jest ta średnia dobowa. Nie oszukujmy się. Było dobrze kiedyś, a teraz 

już jest niedobrze, bo ktoś przedzwoni, bo ktoś tam załóżmy nie wiem w jaki sposób, albo 

puścić po prostu listę wcześniej”. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu w Pile Kazimierz Wasiak 

Powiedział: „Listę puścić wcześniej. Ciekaw jestem kto jest w stanie przewidzieć pogodę na 

ileś tam dni do przodu. Ja nie. I jeszcze jedna kwestia. Ten piec ma automatykę, ma 

sterowanie temperaturą automatyczne. Jeżeli temperatura dwadzieścia sześć stopni na 
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zewnątrz to wierzcie mi Państwo ten piec się nie włącza. Nie włącza się, jest automatyczne 

sterowanie piecem i się nie włącza. Tak samo jak się nie włącza na ośrodku zdrowia, na 

innych budynkach”. 

 

Ad. 27 Zakończenie obrad sesji  

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy 

Antoni Kapeja o godzinie 15:35 zakończył obrady XLVIII sesji Rady Miejskiej.  

 

Protokołował:         Przewodniczył:  

/-/ Łukasz Sobieszczyk        /-/ Antoni Kapeja 

 

* Anonimizacja danych osobowych na podstawie art. 5 ust. 1 i 2 ustawy z dnia 6 września 

2001 r. o dostępie do informacji publicznej (Dz. U. z 2022 poz. 902) oraz art. 24 ust. 1 

rozporządzenia Parlamentu Europejskiego i Rady (UE) 2016/679 z dnia 27 kwietnia 2016 r.  

w sprawie ochrony osób fizycznych w związku z przetwarzaniem danych osobowych  

i w sprawie swobodnego przepływu takich danych oraz uchylenia dyrektywy 95/46/WE 

(ogólne rozporządzenie o ochronie danych) - Dziennik Urzędowy Unii Europejskiej - 

4.5.2016 L 119/1. 

 

 


